
Sajtótájékoztató: 

2017. október 16-án sajtótájékoztatót tartott Varga Mihály miniszter úr a Bp. II. ker. 
Frankel Leó út 82-84 számú önkormányzati telken, ahol az új II. kerületi szakrendelő 
fog megépülni. Megjelentek a miniszter úron kívül: 
Dr. Cserháti Péter EBP miniszteri biztos úr, 
Dr. Láng Zsolt úr Bp. II. ker. polgármestere, 
Dr. Polák László a Bp. II. ker szakrendelő főigazgatója, 
a hallgatóság körében Dr. Kázmér Tibor a Szt.J. kórház főigazgatója, a Kapás utca 
orvosai közül néhányan, a II. ker. önkormányzat jegyzője Dr.Szalai Tibor úr, és 
munkatársai, Dr. Csabai Péter a II. ker. Városrészi Önkormányzat (VÖK) elöljárója, 
valamint sok meghívott érdeklődő és a sajtómunkatársai. (én magam is – Szilágyi 
Zsolt – a meghívottak között voltam) 
Varga Mihály miniszter úr  

beszámolt az Egészséges Budapest Program jelentőségéről és pillanatnyi  
státuszáról, kiemelve annak II. kerületi vonatkozásait. Elmondta, hogy a 
Kormány 6,8 Mrd Ft-t biztosított az új szakrendelő létesítéséhez, amely 
várhatóan 2020-ban fogja megnyitni kapuját.  

Dr. Cserháti Péter miniszteri biztos úr 
többek között elmondta, hogy a budapesti szakrendelők EBP-s fejlesztési 
programjában elsők között kapott lehetőséget a II. kerület. 

Dr. Láng Zsolt polgármester úr 

megköszönte mindazok munkáját, akik hozzájárultak ennek az új 
létesítménynek a kialakításához. Külön megköszönte a Kormánynak és Varga 
Mihály miniszter, ill. képviselő úrnak a beruházáshoz biztosított 6,8 Mrd Ft-t. 
Elmondta, hogy a szükséges helyszínt, a telket 1,5 Mrd Ft értékben a II. 
kerületi önkormányzat biztosította. 

 
Sajtótájékoztató: 
2017. október 30-án sajtótájékoztatót tartott Balog Zoltán miniszter úr a Szt.J.kórház 
auditóriumában. Megjelentek a miniszter úron kívül és beszédet tartottak: 
Varga Mihály miniszter úr és 
Gulyás Gergely frakcióvezető úr, 
Az első sorban foglaltak helyet: 
Ónodi-Szűcs Zoltán EÜ államtitkár úr, 
Dr. Cserháti Péter EBP miniszteri biztos úr, 
Dr. Láng Zsolt úr Bp. II. ker. polgármestere, 
Pokorni Zoltán úr Bp. XII. ker. polgármestere, 
Dr. Kázmér Tibor úr a Szt.J. kórház főigazgatója, 
Horváthné Bajzár Ágnes  asszony a Szt.J. kórház gazdasági igazgatója és 
Szilágyi Zsolt az „Új Szt.J.kh-ért polgári kezdeményezés vezetője. 
Az auditóriumban mintegy 100 érdeklődő – vezető orvosok, ápolók, sajtó 
munkatársai – jelentek meg. 
Balog Zoltán miniszter úr  

az EBP státuszáról és a Szt.J.kórház jövőbeni esélyeiről adott tájékoztatást és 
kifejtette, hogy az új Szt.J. kórháznak függetlenül a Dél-budai Centrum 
kórháztól és a távoli jövőben esetleg megépülő Észak-budai Centrum 
kórháztól, van XXI. századi méltányos jövője. A Kormány támogatni fogja. 

Varga Mihály miniszter úr 

mint II. és III. kerületi parlamenti képviselő a Margit kórház és a Szt.J.kórház 
fejlesztési ügyeiről számolt be. A Szt.J.kórház még idén  fog kapni egy MRI 



berendezést /1,42 Mrd Ft/, a nővérszálló felújítás alatt van /120 m Ft KEHOP 
és 350 mFt kltsg. vetési forrás/ és 458 m Ft áll rendelkezésre az új kórház 
tervezési folyamatának lebonyolítására.  

Gulyás Gergely frakcióvezető úr (XII.ker. képviselőjelölt) 
elsősorban a Kútvölgyi úti szakambulancia és szakrendelő létesítésére a 
Kormány által biztosított 9,3 Mrd Ft-ról és az ebből megvalósuló építkezésről, 
műszer beszerzésekről, informatikai rendszer kialakításáról számolt be. 

Mindhárman megköszönték a polgári kezdeményezés konstruktív és kitartó 
munkáját. Harminckilenc hónapi munka után eljutottunk a „hegy lábához”. A politika 
nagy nyilvánosság előtt kimondta, hogy a Kormány a Szt.J.kh-nak biztosítja a 
jövőbeni megújulásához szükséges támogatást és muníciót.  

 
 
 
 


